
 

 

 

6. 5. 2021 ve 13:00 hod., kancelář místostarosty města Bystřice n. P. 

Přítomní: 

• 7 zástupců členských obcí (Mgr. Martin Horák – Bystřice nad Pernštejnem, Ing. Pavel 

Kadlec – Dalečín, Josef Smolka – Rozsochy, Libor Pokorný – Rožná, Vlastimil Tvarůžek 

– Strážek, PaedDr. Šárka Kunčíková – Štěpánov nad Svratkou, Vlastimil Husák – 

Ubušínek) 

 

Program 

1. Zahájení 

2. Hospodaření MB – schválení účetní závěrky za rok 2020, Závěrečný účet MB – zveřejnění 15 dní 

před členskou schůzí (stanovení termínu schůze) 

3. Ceník služeb – úprava podmínek, stanovení jednotného stropu v případě vyšších celkových nákladů 

projektu 

4. Příprava členské schůze – termín, místo, hosté, schválení Závěrečného účtu MB, informace o 

schválení účetní závěrky, setkání starostů DSO – prezentace činnosti CSS v době udržitelnosti 

5. Mikroregionální akce: a) BČD – průběh akce, dotace ,,Regionální kultura pro rok 2021“ – nové 

podmínky; b) dětská umělecká soutěž – slavnostní předání cen: stanovení náhradního termínu, zrušení 

výstavy v Jihlavě; c) Putovní letní kino – nahlašování termínů promítání, výběr filmů, nákup další 

aparatury pro LK, členství MA21 (p. Stalmach); d) Zrcadlení – 10. jubilejní ročník, darovací smlouva 

pro Kumšt (10 tis. Kč); e) Nositel tradic Bystřicka 2021 – náhradní termín vyhodnocení; f) Hry bez 

hranic 2021 – Věchnov 11.9.2021, informace o konání her, stanovení termínu první organizační porady 

(pol. června 2021); g) Nejkrásnější vánoční strom Bystřicka – objednávka baňky do 30.6.2021  

6. Diskuse a další organizační záležitosti: a) plánování sociálních služeb v ORP Bystřice nad 

Pernštejnem -  zájem obcí na rozvoji sociálních služeb včetně jejich spolufinancování (předběžný 

termín kulatého stolu 20.5.2021; b) SKUTEK ROKU 2020 – vyhodnocení ankety?; c) dotace MMR – 

Podpora venkovské pospolitosti a spolupráce na rozvoji obcí – vyhodnocení do konce května; d) 

stížnost obcí na nekvalitu pozemního vysílání po přepnutí na DVBT2 – aktuální informace od paní 

Kunčíkové; e) výstupy CSS – plán realizace; f) společný nákup elektřiny; g) střet zájmů – nahlašování 

průběžného oznámení do 30.6.2021; h) výsadba stromů na Bystřicku; ch) informace od kolegů ze 

Slovenska 

7. Závěr jednání 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.2/21 

 



Z Á P I S 

1. Zahájení 

 

• Libor Pokorný zahájil schůzi předsednictva ve 13:00 hod. a přivítal všechny přítomné členy 

předsednictva. 

• L. Pokorný přítomné seznámil s programem zasedání. Předseda MB dal následně hlasovat o jeho 

schválení. Program byl jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 7     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

2. Hospodaření MB 

 

• Účetní závěrka za rok 2020 

Členové předsednictva MB obdrželi před konáním schůze informace a dokumenty týkající se účetní 

závěrky za rok 2020. K předloženým výkazům patřila Rozvaha, Výkaz zisků a ztráty a Příloha 

k 31.12.2020 (přílohy č. 1,2,3,4). Další dokumenty, které jsou součástí účetní závěrky (zpráva o 

inventarizaci majetku k 31.12.2020, zpráva o kontrole hospodaření za rok 2020, zpráva o výsledku 

finanční kontroly za rok 2020) byly již schváleny na předchozích schůzích Mikroregionu Bystřicko. 

Předseda MB pan Pokorný dal hlasovat o schválení účetní závěrky za rok 2020. 

Hlasování:  Pro: 7     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

Předsednictvo Mikroregion Bystřicko jednohlasně schvaluje Účetní závěrku za rok 2020 ve smyslu 

vyhlášky č. 220/2013 Sb., včetně znění protokolu o schválení Účetní závěrky (příloha č. 5).  

 

• Závěrečný účet MB 

V rámci plánované členské schůze proběhne také hlasování o schválení Závěrečného účtu MB, který 

obce obdrží nejpozději 15 dní před konáním členské schůze ke zveřejnění na své úřední desce. Z tohoto 

důvodu se na dnešní schůzi předsednictva stanovil termín členské schůze, a to na čtvrtek 17. 6. 2021 

v 16:00 hodin na OÚ městyse Strážek. Obce tedy mohou očekávat zaslání Závěrečného účtu ke 

zveřejnění na konci měsíce května/zač. června 2021. 

 

3. Ceník služeb 

 

• Ceník služeb – návrh úpravy podmínek 

V rámci schůze řešilo předsednictvo také nastavení současného ceníku služeb (příloha č. 6) v rámci 

výběru již schválených 2 % z celkových nákladů projektu do 1 mil. Kč včetně + 1 % z nákladů nad 

stanovený limit 1 mil. Kč. Z důvodu, že paní Benová zpracovává v současné době stále větší, nákladnější 

projekty, dochází tím také k vyšším doplatkům za administraci schválených žádostí (příloha č. 7). 



Celá problematika se řešila převážně z důvodu zpracování žádosti o dotaci z MMR – Technická 

infrastruktura, a to konkrétně pro obec Rožná, kde celkové náklady projektu činily přes 10 mil. Kč a 

poskytnutá dotace byla pouhých 720 tis. Kč (jedná se o jednorázový příspěvek ze strany MMR v hodnotě 

80 tis. Kč/parcelu, u této dotace není tedy stanoven % podíl v rámci výše dotace). Dle současně 

nastaveného ceníku by tedy obec musela zaplatit cca 116 tis. Kč, což je z pohledu poskytnuté dotace 

neadekvátní částka. 

Po konzultaci s paní Benovou představila paní Dočkalová přítomným starostům variantu se 

,,zastropováním“ doplatku na 30 tis. Kč pro každou obec, aby nedocházelo již k vyšším úhradám za 

administraci dotace. Po delší debatě vzniklo více variant na řešení této situace. Jednou z nich bylo 

uvedené ,,zastropovaní“ na 30 tis. Kč pro všechny obce a druhou variantou bylo udělení výjimky pro 

obec Rožná a jejího zaplacení jednorázové částky 30 tis. Kč za administraci v případě schválené dotace.  

Pan Pokorný dal o této skutečnosti hlasovat, sám se v rámci střetu zájmů zdržel hlasování. Většina 

starostů hlasovala pro variantu udělení výjimky pro Rožnou, a to z důvodu abnormality případu.  

Předsednictvo zároveň navrhuje zachování stávajícího ceníku služeb pro rok 2021. Tento návrh bude 

ještě projednáván na členské schůzi MB. 

Případnou změnu ceníku služeb na další rok 2022 by přítomní starostové projednávali až na prosincové 

schůzi MB, při kterém by se lépe zhodnotil celý uplynulý rok dle poskytovaných služeb. Předsednictvo 

zvažuje do budoucna také projednání nákladů, ze kterých jsou uvedené % počítány – zachování výpočtu 

ze současných celkových nákladů nebo pouze z poskytnuté dotace. 

Hlasování:  Pro: 4     Proti: 2     Zdržel se: 1     Nehlasoval: 0 

 

4. Příprava členské schůze 

 

• Termín, místo, hosté 

Na schůzi předsednictva se stanovil termín členské schůze na čtvrtek 17. 6. 2021 v 16:00 hodin na OÚ 

městyse Strážek. Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o plánovaných hostech členské 

schůze, kteří se mj. měli také zúčastnit členské schůze již v březnu, která, v důsledku opatření, proběhla 

pouze hlasováním formou per rollam. Konkrétně by se jednalo o účast paní Oľgy Königové z Koruny 

Vysočiny a paní Jitky Zelené v rámci projektu MAP III. Paní Dočkalová oslovila v rámci návštěvy také 

paní Slezákovou z MVCR, která by poskytla starostům informace týkající se obecně závazných 

vyhlášek pro rok 2022. Paní Slezáková účast prozatím nepotvrdila, jelikož na úřadě platí v současné 

době zákaz vyjíždění. Účast hostů bude ještě potvrzena v oficiální pozvánce na členskou schůzi. 

Na schůzi budou starostům předány informace o schválení účetní závěrky za rok 2020, o které se 

hlasovalo na dnešní schůzi Předsednictva MB. Dále bude schvalován již zmíněný Závěrečný účet MB, 

který obce obdrží nejpozději 15 dní před konáním členské schůze. Dalším bodem schůze bude také 

setkání starostů, v rámci kterého proběhne prezentace činnosti CSS v době udržitelnosti. 

 

5. Mikroregionální akce 



 

• Bystřicko čte dětem (,,BČD“) 

Průběh akce Bystřicko čte dětem byl značně poznamenám pandemií COVID-19, kdy byly uzavřeny 

školská zařízení, ve kterých se tato akce převážně koná. Obce a školy byly již tedy informovány o 

realizaci akce, která může proběhnout do 30.6.2021. Celkově se nahlásilo prozatím 15 subjektů, kteří 

by chtěli zorganizovat cca 53 čtení.  

V současné chvíli probíhá sběr žádostí v rámci dotace Kraje Vysočina - Regionální kultura 2021, ze 

které vždy žádáme o dotaci na další ročník této akce. Obvykle bývá stanovena realizace této akce od 

1.7. do 30.6. následujícího roku, ale u současné dotace je uvedena realizace pouze od 1.7. do 31.12.2021. 

Právě z tohoto důvodu jsme se rozhodli, že pro tento rok žádost podávat již nebudeme a zkusíme o ni 

zažádat pravděpodobně v prosinci 2021, kdy dle vyjádření KV bude vypsána další dotace na rok 2022. 

Pro zúčastněné subjekty by se tak nic nezměnilo a termín realizace by tak probíhal podobně, jak 

v předchozích letech, tj. od pol. ledna do konce dubna.  

Na základě informací z KV jsme využili možnost podání žádosti o prodloužení termínu realizace 

probíhající akce. V případě jejího schválení, by tak zúčastněné subjekty mohly realizovat svá čtení i na 

podzim 2021. O výsledku žádosti bude MB obce i školy informovat. 

 

• Dětská umělecká soutěž – 11. ročník 

Slavnostní předání cen týkající se 11. ročníku dětské umělecké soutěže se nemohlo bohužel uskutečnit 

kvůli současné situaci spojené s nákazou COVID-19 (původní termín předání byl 10.3.2021). Dle slov 

pana starosty města Bystřice n. P. se stanoví náhradní termín cca za 14 dní, kdy by mělo dojít 

k postupnému rozvolňování vládních opatření.  

Na základě vzniklých skutečností se Bystřice n. P. rozhodla v letošním roce také upustit od plánované 

výstavy v kongresové budově KV v Jihlavě. Náhradní termín byl již stanoven na duben 2022. 

 

• Putovní letní kino 

Paní Dočkalová připomněla přítomným starostům nahlašování termínů a výběr filmů v rámci akce 

Putovní letní kino, a to do termínu 31.5.2021. Společně se seznamem filmů byly obce opětovně 

informovány také o tom, že v letošním roce nebude DSO poskytovat žádný příspěvek na licence filmů, 

a to z důvodu nevyhlášení dotačního programu MÍSTNÍ AGENDA 21 A ZDRAVÍ V KRAJI 

VYSOČINA. V rámci schválené dotace z MAS Zubří země jsme již zajistili nákup třetí aparatury 

k promítání a dvou nůžkových stanů (3x3m a 3x4,5m), které si mohou obce nově zapůjčovat.   

Z důvodu, že se schůze předsednictva nezúčastnil pan starosta z Víru, posouváme sdělení informací 

z druhého setkání MA21 na konání členské schůze ve Strážku.  

 

• Zrcadlení  

V rámci fotografické soutěže Zrcadlení poskytuje Mikroregion Bystřicko, již pravidelně, dar v hodnotě 

10 tis. Kč, a to organizátorovi soutěže, kterým je spolek KUMŠT, z. s. V roce 2020 byl tento dar také 

poskytnut, ale v souvislosti s nákazou COVID-19 byla tato akce zrušena. Dle informací od paní 



Krásenské byl tento dar i tak využit, a to nákupem nových panelů určených k výstavám. Tyto panely 

využívá také mj. i MB v rámci plánovaných výstav.  

Na základě této skutečnosti zvažuje MB finanční podporu i v roce 2021, kdy se bude jednat o 10. 

jubilejní ročník fotosoutěže. Pan Pokorný dal hlasovat o Návrhu darovací smlouvy pro Kumšt v hodnotě 

10 tis. Kč. Návrh byl jednohlasně přijat. Darovací smlouva bude ještě schvalována v rámci konání 

členské schůze MB dne 17.6.2021. 

Hlasování:  Pro: 7     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 

• Nositel tradic Bystřicka  

Vyhodnocení návrhů na udělení regionálního titulu muselo být v rámci situace spojené s nákazou 

COVID-19 odloženo (původní termín byl naplánován na 10.3.2021). Náhradní termín bude stanoven za 

na základě dohody s panem Pačiskou, starostou města Bystřice n. P. Vyhodnocení by mělo probíhat ve 

stejný den, kdy se uskuteční také slavnostní předání cen v rámci dětské umělecké soutěže. 

 

• Hry bez hranic 2021 

Letošní Hry bez hranic se uskuteční v obci Věchnov dne 11.9.2021. O termínu byl informován také 

starosta obce Zvole, pan Starý, který je zároveň starostou okrskového výboru SH ČMS pro okrsek Dolní 

Rožínka. Ten byl osloven z toho důvodu, aby již nedocházelo k překrývání soutěže Her bez hranic a 

dětské hasičské ligy ve stejný den.  

V rámci předsednictva byl tedy navržen termín první organizační porady, a to na úterý 22.6.2021 

v 10:00 h. Tento termín bude ještě potvrzen panem Pokorným, starostou obce Věchnov.  

V průběhu měsíce května budou obce osloveny v rámci účasti na akci Hry bez hranic pro rok 2021. 

 

• Nejkrásnější vánoční strom Bystřicka  

Již nyní musí MB řešit také objednávku baňky pro letošního vítěze soutěže ,,Nejkrásnější vánoční strom 

Bystřicka.“ Objednávka zmiňované baňky musí proběhnout do 30.6.2021. Z tohoto důvodu bylo 

osloveno předsednictvo ohledně zachování současného motivu na baňce, což je nápis ,,Nejkrásnější 

vánoční strom Bystřicka 2021“ a jednotný motiv vánočního stromu, který byl navržen již v minulém 

roce. Předsednictvo souhlasí se zachováním současného motivu a zároveň s objednávkou baňky. 

Hlasování:  Pro: 7     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 

6. Diskuse a další organizační záležitosti 

 

 

• Plánování sociálních služeb v ORP Bystřice nad Pernštejnem 

V březnu 2021 byl mikroregion osloven paní Lukšovou z MěÚ Bystřice n. P. v rámci komunitního 

plánování sociálních služeb ORP Bystřice nad Pernštejnem. V rámci plánovaného setkání bylo potřeba 

navrhnout termín regionálního kulatého stolu za účasti starostů, zástupců MAS a svazků obcí. Téma 



těchto stolů bude zaměřeno na zájem obcí na rozvoji sociálních služeb včetně jejich spolufinancování. 

Z navržených termínů stanovil mikroregion termín konání kulatého stolu na 20.5.2021. Potvrzení tohoto 

termínu se ale prozatím neuskutečnilo. Dle slov paní Lukšové by měl Kraj o termínu ještě jednat 

v příštím týdnu. Jakmile bude stanovena forma a termín setkání, budeme obce informovat.  

 

 

• SKUTEK ROKU 2020 – nominace pana Peňáze do ankety KV 

MB nominoval do ankety Kraje Vysočina – Skutek roku 2020, pana Peňáze, který se významným 

způsobem zasadil o vítězství Chudobínské borovice v anketě Evropský strom roku.  

Veřejné hlasování probíhalo od 1.3. do 31.3.2021 a v současné době by mělo proběhnout vyhodnocení 

ankety. Dle informací z KV, by zastupitelstvo Kraje Vysočina mělo usednout 11.5.2021, kde by měli 

být mj. potvrzeny i výsledky ankety.  

 

•   Dotace MMR – Podpora venkovské pospolitosti a spolupráce na rozvoji obcí 

Paní Dočkalová připomenula přítomným starostům podání žádosti o dotaci MMR, která byla zaměřena 

na zájezd po vesnicích roku spojený s odborným školením starostů. Výsledek dotace by měl být znám 

koncem května 2021. O výsledku budeme obce informovat na plánované členské schůzi.  

 

• Stížnost obcí na nekvalitu pozemního vysílání po přepnutí na DVB-TV2 

Paní Kunčíková, starostka městyse Štěpánov nad Svratkou, zaslala obcím vyjádření od České televize a 

Českých radiokomunikacích v rámci zaslané Stížnost obcí na nekvalitu pozemního vysílání po přepnutí 

na DVB-T2. Z dopisů vyplývá, že se obce budou muset obrátit s danou problematikou ještě na Český 

telekomunikační ústav, který je hlavním koordinátorem přechodu na standard DVB-T2. Na členské 

schůzi bude ještě vyvolána diskuse k tomuto tématu. 

 

• Realizace schválených výstupů CSS  

Na základě výstupů CSS byly schválily tři různé návrhy k realizaci sociálních potřeb: senior taxi, 

navázání spolupráce s provozovateli sociálních služeb a seznam subjektů zajišťujících rozvážku obědů 

na území DSO. 

V oblasti služby senior taxi naše DSO navázalo spolupráci s panem Elčknerem, který od ledna 2021 

poskytuje na území MB službu senior taxi. Před schůzi předsednictva oslovila paní Dočkalová pana 

Elčknera v rámci vytíženosti dané služby. Ta není dle jeho slov v současné době příliš využívána, o 

službu projeví zájem cca 1-2 os./týden, možnost nákupů se nevyužívá zpravidla vůbec. Pan Elčkner 

hodlá ale i tak nadále poskytovat dané služby pro seniory za uvedenou cenu. Je totiž příliš brzy hodnotit 

zavedení služby po pár měsících. V případě změny nebo ukončení poskytované služby nás bude pan 

Elčkner určitě informovat. Větší využití služby může souviset také s postupným rozvolňováním, kdy 

většina lidí nebude již pracovat formou home office.  



MB bude tedy i nadále zveřejňovat propagační letáček ke službě senior taxi v novinách Bystřicko a na 

stránkách MB, aby se informace o zavedené službě dále rozšiřovala.  

Další výstup, navázání spolupráce s provozovateli sociálních služeb, budeme v letošním roce realizovat 

v souvislosti s výše uvedenou spoluúčastí na tvorbě komunitního plánu ORP Bystřice nad Pernštejnem, 

při které proběhne setkání, zaměřené na téma zájmu obcí na rozvoji sociálních služeb včetně jejich 

financování.  

V rámci posledního výstupu, vytvoření seznamu subjektů zajišťujících rozvážku obědů na území DSO, 

nebyly prozatím zahájeny patřičné kroky, jelikož jeho tvorba závisí na uvolňování 

protiepidemiologických opatřeních.  

 

• Společný nákup elektřiny  

V rámci tohoto bodu byla řešena otázka nákupu elektřiny. Zemní plyn má MB na rok 2022 již vyřešen, 

jelikož smlouvu s Innogy obce uzavřely již v minulém roce na dva roky.  

V současné chvíli se již řeší cena elektřiny s E.ONem na rok 2022, která v současnosti mírně vzrůstá. 

Město ještě vyčkává na sníženy ceny. V rámci cenové nabídky oslovuje pan Horák pravidelně pana 

Havlíčka (nového zaměstnanec E.ONu, místo paní Kampové). Pokud by ze strany Města došlo 

k akceptaci, budou obce MB o cenové nabídce informovány. 

 

• Střet zájmů – Centrální registr oznámení  

Z hlediska zákona o střetu zájmů musí být do 30.6.2021 na stránkách http://cro.justice.cz podáno 

průběžné oznámení ze strany veřejných funkcionářů – tj. starostů, místostarostů a členů rady 

(neuvolnění členové zastupitelstva oznámení nepodávají, pouze uvolnění, viz. 

https://justice.cz/web/msp/verejny-funkcionar-zivotni-situace). Období, za které se průběžné oznámení 

podává, je od 1.1.2020 do 31.12.2020.  

 

• Výsadba stromů na Bystřicku 

V rámci vítězství Chudobínské borovice v anketě Evropský strom roku se mikroregion zavázal 

k výsadbě stromů dle počtu hlasů. Celkově musí tedy obce MB zasázet 47 226 ks. Na schůzi 

předsednictva nahlásily počty zasázených stromů obec Rožná a městys Strážek. V současné chvíli 

evidujeme tedy cca 27 tis. ks zasázených stromů.  

Pokud tedy i další obce MB plánují v tomto roce dobrovolnickou výsadbu, prosíme o nahlášení počtu 

zasázených stromů na adresu: info@regionbystricko.cz. 

 

• Informace od kolegů ze Slovenska 

V rámci schůze předal pan Pokorný přítomným starostům informace a pozdravy od našich slovenských 

kolegů, které velice mrzí, že současná doba nepřeje našemu společnému setkání, které se mělo 

uskutečnit již v minulém roce. To plánovali již v letošním roce v květnu/červnu, ale za stávajících 

podmínek to stále není možné. Další možností je setkání na podzim, kdy bude snad většina obyvatel 

http://cro.justice.cz/


proočkována a nebude tak nic bránit společnému setkání. V případě že se stanoví nějaký oficiální termín 

setkání, budeme obce informovat. 

 

• Pochybné zprávy v DS obcí 

Na základě informací od pana starosty z obce Býšovec byly prověřeny hromadné zprávy, které přišly 

do DS obce, a to konkrétně od paní Dr. Timové a od pana plk. MUDr. Jaroslav Ruse. V přiložených 

dokumentech se opakují sdělení na základě zákona č. 106/1999Sb. o svobodném přístupu k informacím. 

V dopisech se hovoří o organizované zločinecké skupině ovládající soustavu státního zastupitelství za 

použití BRADAVICE (Bypass of Rights and Absolute Damage of Any Viable Innocent Civilisation and 

Economy/ Obcházení práv a absolutní poškození jakékoliv životaschopné nevinné civilizace a 

ekonomiky).  

Paní Dočkalová se v rámci této problematiky obrátila na pana Roda (MěÚ BnP– vedoucí odboru 

správního a školství), aby doporučil obcím postup v rámci zveřejňování obsáhlých dokumentů. Samotná 

Bystřice již dokumenty také obdržela a nabývají dojmu, že se jedná o podvodné zprávy. Obdržené 

dokumenty nebude v rámci jejich množství zveřejňovat.  

Mikroregion Bystřicko dále oslovil SMO a ten věc předal právníkům. Dle slov pana Líznera byla celá 

věc zaslána také na Ministerstvo vnitra. O výsledku budeme obce informovat. 

 

• Samotestování na obcích 

Vláda svým usnesením v minulosti schválila firmám příspěvky z fondu prevence na samotesty, nebo-li 

testy, provedené laickou osobou, a to ve výši 4x 60 Kč/zaměstnance/měsíc. Tento příspěvek je vládou 

schválený stále pouze firmám, tedy nikoliv obcím a městům. SMO se snažil tuto disproporci zvrátit, ale 

bohužel neuspěl. Obcím a městům tedy nebude i nadále poskytován příspěvek na testování. 

 

• Výdej trvanlivých potravin ve vestibulu u kanceláře MB 

Město Bystřice n. P. informovalo kancelář MB o pravidelných výdejích trvanlivých potravin v rámci 

charitní záchranné sítě, které budou pravidelně probíhat 1x/měsíc (vždy ve čtvrtek) ve vestibulu u 

kanceláře MB. Výdej potravin bude zajišťovat Oblastní charita Žďár nad Sázavou. Po prvním výdeji 

byla navázána spolupráce s paní Kincovou, která nám poskytla soupis termínů výdeje potravin na rok 

2021. 

  

• Hlasování v anketě Rok života v obcích Kraje Vysočina 

Závěrem paní Dočkalová sdělila přítomným starostům informace o probíhající anketě ,,Rok života 

v obcích Kraje Vysočina“, do které se přihlásila také obec z našeho mikroregionu, a to obec Vír. 

Podrobnější informace o anketě a odkaz pro hlasování budeme obcím ještě zasílat v samostatném e-

mailu. 

 

 



• Skládka Bukov – uzavření 

Během schůze se také načalo téma uzavření skládky Bukov plánované dle slov pana Horáka ke konci 

roku 2021. V budoucnosti by mělo proběhnout jednání s panem Kašparem, ředitelem státního podniku 

DIAMO, který by měl nastínit možné varianty k řešení.  

Doplňující informace k tomuto tématu nám sdělí ještě pan Horák na plánované členské schůzi. 

 

 

7. Závěr jednání 

 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast a druhou schůzi předsednictva v roce 2021 ukončil. 

 

 

 

   ………………………………………. 

předseda mikroregionu 

       Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

 

…………………………………….... 

     Jitka Dočkalová  


